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Geachte fractie,   
   
 

 
 
  
  

  

 

Op 14 februari 2024 heeft u schriftelijke vragen gesteld over het onderwerp: mogelijke sluiting afdeling 
verloskunde HagaZiekenhuis Zoetermeer. Onderstaand de beantwoording van uw vragen. 
 
1. Is het college bekend met de zorgen van de verloskundigen in Gouda en de mogelijke 
sluiting van (acute) verloskunde in Zoetermeer? 
 
Wij zijn op de hoogte van de berichten over het onderzoek naar de toekomst van de geboortezorg in 
het HagaZiekenhuis in Zoetermeer waarin mogelijke sluiting van de afdeling (acute) verloskunde 
genoemd wordt en de zorgen die dit bij diverse partijen geeft. Van de verloskundigen zelf hebben wij 
geen recente signalen ontvangen waarin zij zorgen over deze mogelijke sluiting specifiek delen met 
ons als college.  
 
2. Deelt het college onze mening en zorgen dat bevallen in de vertrouwde omgeving van je 
eigen stad van groot belang is voor de fysieke en mentale gezondheid van zwangeren en de 
mogelijke capaciteit uitdagingen door de situatie in Zoetermeer verder zullen toenemen?  
 
Ja wij delen uw mening dat goede zorg rondom bevallen belangrijk is en dat er mogelijk uitdagingen 
met betrekking tot de capaciteit zou kunnen ontstaan als de sluiting van de afdeling in Zoetermeer 
doorgaat.  
 
3. Is het college bekend met de AmvB Acute Zorg die voorschrijft dat bij besluiten in de acute 
zorg omliggende gemeenten ook dienen te worden betrokken door de zorgaanbieder? Is het 
college eerder uitgenodigd voor een bijeenkomst die voortkwam uit de AmvB procedure in 
Zoetermeer? Zo ja heeft het college hieraan deelgenomen? Zo niet, waarom niet? 
 
Ja wij zijn bekend met AMvB Acute Zorg en het doel om de bereikbaarheid en beschikbaarheid van 
acute zorg en de voorbereiding op die zorg zo goed mogelijk te boren. Wij zijn niet op de hoogte van 
een recente uitnodiging voor een gesprek of bijeenkomst in het kader van deze AMvB.  
 
4. Vindt er periodiek bestuurlijk of ambtelijk overleg plaats tussen het college en de raad van 
bestuur van het Groene Hart Ziekenhuis? Zo niet, is het college bereid om eenmalig met de 
raad van bestuur van het Groene Hart in overleg te treden over de opstelling van het 
ziekenhuis ten opzichte van de mogelijke sluiting in Zoetermeer en wat dat betekent voor 
bevallingen in Gouda? 
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Wij voeren geen periodiek overleg met de raad van bestuur van het Groene Hart Ziekenhuis. Wel 
nemen wij actief deel aan de overleggen van Gedeelde Zorg waarin ook het Groen Hart ziekenhuis 
vertegenwoordigd is. Gedeelde Zorg is een initiatief van de Vereniging Gezondheidsregio Midden-
Holland. Wij zullen uw punt van zorg in het eerstvolgende overleg aan de orde stellen.  
 
5. Is het college bekend met het regionaal overleg acute zorg waarin de directeur publieke 
gezondheid de gemeenten vertegenwoordigd? Heeft het college periodiek overleg met de 
directeur publieke gezondheid? Zo ja krijgt het college dan een terugkoppeling van hetgeen in 
het regionaal overleg acute zorg is besproken? 
 
Het college is bekend met het regionaal overleg acute zorg. De directeur publieke gezondheid is 
verantwoordelijk voor de GGD en GHOR, beiden zijn onderdeel van de Regionale Dienst Openbare 
Gezondheidszorg Hollands Midden: Hecht (voorheen RDOG). Wethouder van Poperingen - Kalkman 
is lid van het algemeen bestuur en het dagelijks bestuur van Hecht. Derhalve hebben we ook contact 
met de directeur Publieke Gezondheid. In de overleggen van Hecht vindt een terugkoppeling plaats 
over hetgeen in het regionale overleg acute zorg besproken is waaronder de zorgen rondom de 
mogelijke sluiting van de afdeling (acute) verloskunde in Zoetermeer. 
 
6. Is er binnen de gemeente een ambtenaar die binnen het werkpakket contact onderhoudt met 
het Groene Hart Ziekenhuis? 
 
Er is zowel ten aanzien van Hecht als ten aanzien van Gedeelde Zorg ambtelijke betrokkenheid  en 
daarmee via deze samenwerkingen ook bij het Groene Hart Ziekenhuis.  
 
 
 
Wij vertrouwen erop u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 

drs. R.C. Bakker mr. drs. P. Verhoeve 
 
Geschatte ambtelijke capaciteit:  4 uur. 
 

 


